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Vážený pane magistře,

reaguji na Váš dopis z 16.5.2011, ve kterém nás žádáte o poskytnutí několika
informací v souvislosti s Vámi připravovanou studií optimalizace protipovodňové ochrany
města a revitalizace řeky Bečvy v Přerově.

K jednotlivým bodům:

1) Možnost trvalého či dočasného záboru pozemků Prechezy, příp. jejich
vykoupení:

V této záležitosti Vám nejsme schopni z naší pozice aktuálně poskytnout jednoznačné
stanovisko. Rozhodování v takových majetkových záležitostech přísluší statutárnímu orgánu
akciové společnosti. Lze však očekávat, že statutární orgán bude zvažovat své stanovisko
teprve ve fázi realizace oficiálního řešení protipovodňové ochrany, kdy budou zřejmé veškeré
souvislosti. Obecně lze nicméně konstatovat, že Precheza má zájem na řešeních, které by
zvýšily protipovodňovou ochranu jejího areálu.

2) Možnost zrušení potrubní lávky a potrubí v ř.km 10,110:

Dotčená potrubní lávka a souvisej ící potrubí je v provozu a nelze uvažovat o zrušení.

3) Kanalizační vyústě z Prechezy do řeky:

Kanalizačními vyústěmi z Prechezy do řeky jsou
- vyústní objekt k vypouštění předčištěných průmyslových odpadních vod z neutralizační
stanice do vodního toku Bečva v ř.km 10,100 a

- vyúsť k vypouštění podzemních vod z čerpaných vrtů hydraulické clony do vodního toku
Bečva v ř.km 8,560.

4) Podzemní sítě mezi řekou a oplocením Prechezy v úseku pod jezem

Nejsme si vědomi existence podzemních sítí v dané oblasti v naší správě.



K případným dalším jednánim v této záležitosti Jsem k dispozici na kontaktech:
pavel.mikulik@precheza.cz, tel. 581 252753.
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